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REUNIÓ DELS SINDICATS AMB ELS REPRESENTANTS DE 

LES SCC I SAUC  

Ahir, 3 d’octubre de 2023, vam dur a terme la reunió amb els caps de les Sales Centrals de 

Comandament i els representants dels Serveis d’Administració de les Unitats Centrals. Dels 38 

punts de l’ordre del dia en vam poder tractar una part, la resta queden pendents per una 

propera convocatòria que es durà a terme el dia 26 d’octubre.  

Tot seguit us fem un resum dels temes tractats: 

 1. Accés a la publicació de la planificació anual. Hem insistit en el compliment de la 

Instrucció 7/15, 2.6.2.a), cal la publicació de la planificació anual, on s'ha d'incloure la 

planificació del romanent, aquesta publicació ha de fer-se de forma pública i accessible. La 

manca de transparència i la dificultat d'accés a l'horari a la sala comanament de Reus és un 

entrebanc a l’hora de realitzar canvis, no ajuda al bon clima laboral i provoca desconfiança cap 

als caps de la Sala del 112 de Reus. Elevaran la consulta sobre com cal fer aquesta tasca (ens 

hem queixat de la lentitud i la poca empenta que demostren, aquest punt ja es va tractar en la 

reunió anterior i seguim igual). Entenem que els motius de permisos diversos i les absències no 

han de ser públics, però sí els permisos d’AP i d’HA, doncs s’ha de poder supervisar si es donen 

amb criteris objectius. 

2. Horaris a les sales i canvi de quadrant. S’ha entregat un informe a prefectura sobre com 

haurien de funcionar i millorar les sales de comandament, aquest informe recull millores 

diverses i una gestió horària diferent, per donar resposta a les carregues de treball.  Els hi 

recordem que les modificacions horàries és un tema que ha de passar per una reunió amb els 

sindicats per arribar a un acord i que a més a més de la necessitat de servei s’ha de tenir present 

la conciliació laboral i familiar. Ens responen que ho tenen present, que ells només han fet una 

proposta. 

Des del CAT hem insistit en què els informes per part dels responsables de la sala haurien 

d’incloure sempre QUE ES CONSIDERI UNA ESPECIALITAT!!! i estaria bé consultar als 

representants dels treballadors ABANS del redactat final. Estem cansats d’haver d’anar apagant 

focs any rere any amb el tema de la gestió i el treball a les sales de comandament. 

3. Concessió PAP. Criteri de concessió. No es concreta el nombre òptim d’efectius, a l’estiu hi 

ha un 20% menys d’efectius per la concessió de vacances i la concessió d’AP no pot ser a costa 

de la tensió  amb mínims a la planificació diària. També els hi costa entendre que es poden 

concedir AP fent treballar altres agents amb hores extres, la manca de personal no ha de 

provocar la conculcació dels drets dels treballadors. 
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Els 19 efectius que s’han destinat a la sala de Reus de moment es quedaran perquè la càrrega 

de feina de l’estiu s’allarga als mesos de setembre i octubre. Es demana que aquests operadors 

es quedin per poder gaudir d’AP amb garanties de planificació de personal òptima fins a final 

d’any. 

Les tauletes estan en un procés de licitació i s’ha recollit les incidències per millorar 

l’operativitat. Si l’operativitat de les tauletes millora és podrà baixar el nombre d’operadors. 

També han comentat que al 112 les ampliacions de cartes sense informació rellevant per 

l’operador seran amagades per restar càrrega de feina innecessària. També s’ha demanat que 

els incidents relatius a animals passin directament a l’Ajuntament i al CAR i no a Mossos. Tot 

plegat hauria d’incidir en una rebaixa de càrrega de feina. 

4. Concessió PHA. Termini d’autorització. Insistim en què es concedeixin les HA amb prou 

antelació, la realitat es que les OS esperen fins a l’últim moment i això impossibilita poder-ne 

fer un us programat (un viatge, per exemple) . 

5. Instrucció de vacances i incidències amb OS Reus. Es demana que es garanteixi la 

concessió de les vacances, on es puguin garantir gaudir de dos caps de setmana de treball en el 

mateix període de vacances (21 dies mínim, si agafem setmana de nits, setmana de festa i 

setmana de matins, son 2 caps de setmana treballats, esperem que es respectin).  

6. Romanent.  Es demana la gestió de romanent anual i respectar la conciliació laboral i 

familiar. 

7. Formació. Nombre d’efectius de sales que han fet el curs. Dels 712 efectius destinats a les 

sales del territori (comandaments i agents) el curs l'ha fet el 56% per cent de persones 

destinades a les sales, incloent-hi les places atorgades a les edicions dels cursos de l’any 2023. 

Continuaran les edicions d'aquests cursos. 

Demanem una actualització i millora del curs de formació de sales a escala d'operativitat, 

sobretot en el tema de trànsit i la interpretació de les dades de la DGT i els permisos de conduir 

de conduir que no estan en vigor. 

8. Hores extres. Sistema per adjudicar les hores extres.  S’ha demanat que es tingui  present 

el torn de nit doncs no pot accedir a les hores extres perquè et truquen en horari de matí que 

és quan estàs dormint, i si no contestes et passen a la cua de la llista. Insisteixen en què el 

sistema del VAR15 es seguirà mantenint amb sensibilitat pels efectius que estan treballant de 

nit. Expliquem que a les ABP el sistema d’hores extres és més transparent i àgil, se sap amb prou 

antelació com per invertir el procediment, son els agents interessats els que ho comuniquen a 

les OS. 
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Sala Barcelona no ha tingut accés a les Hores Extres del pla d’estiu perquè van tenir accés a 

altres partides d’hores extres durant l’any.   

9. Pla estiu: hores i efectius. Seguim sense entendre perquè quan hi ha concedides hores 

extres és incompatible per poder gaudir d’AP. I demanem que els efectius destinats a la sala 

puguin accedir al pla d’estiu i la resposta és NO es permet fer pla estiu donada l’especificitat de 

la seva feina, doncs bé, en aquest cas insistim en que CAL ENTENDRE LES SALES COM UNA 

ESPECIALITAT!!! 

10. Nivell 2 pels operadors. No avançarà fins fer revisió del pla de carrera professional, ara 

per ara treballen en el sentit de demanar nivell 2 per sala i nivell 3 per SCC. 

*L’estimació de la data d’inici de la Sala Nord-Girona USC - Trànsit es demora fins el mes de juny 

de 2024. La previsió de la data és motivada per la formació de comandaments i l’espera de 

noves promocions, tant de comandaments com del concurs general. En una segona fase es 

traslladarà també la sala de la RPC. 

*Segona activitat a la sala. Ens informen que s'ha demanat l'oferiment per membres en segona 

activitat per destinar-los a la Sala de Reus per fer tasques destinades a descongestionar la 

càrrega de feina dels Caps de Sala. 

 

El dia 26 d’octubre estem convocats per continuar amb els temes de l’ordre del dia que van 

quedar pendents. 

SALUT! 
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